
PROTOKÓŁ NR 44/2021

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się 
dnia 8 września 2021 roku.
Posiedzenie komisji trwało 1320’1435 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.
oraz:

- Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka;
- Rafał Roguski - Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju;
- Patrycja Piotrowska - Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 
Mieniem Komunalnym;
- Marek Pasoń - Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka.

Przebieg nosiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Sławomir Rosa, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Zaopiniowanie projektów uchwał:

1) W sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Kołaków gmina Dąbrówka.

2) W sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Dąbrówka gmina Dąbrówka.

3) W sprawie nadania nazwy drodze publicznej położonej w miejscowościach 
Guzowatka, Kołaków i Działy Czarnowskie, gmina Dąbrówka.

4) W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Karpin - S 8” 
dla obszaru położonego w miejscowości Karpin przy drodze ekspresowej S8, 
gmina Dąbrówka.

5) W sprawie ustanowienia pomnika przyrody.
3. Rozpatrzenie podań;
4. Sprawy różne;
5. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Zaopiniowanie projektów uchwał:

Pani Patrycja Piotrowska - Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego 
i Gospodarki Mieniem Komunalnym zabrała głos przedstawiając projekty uchwał.

1) W sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kołaków 
gmina Dąbrówka.



Drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Kołaków, gmina Dąbrówka, oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków jako działka o numerze ewidencyjnym 27/8 z obrębu 0012, 
Kołaków, nadano nazwę „DOBRA”.
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

2) W sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Dąbrówka 
gmina Dąbrówka.

Drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Dąbrówka, gmina Dąbrówka, 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka o numerze ewidencyjnym 
385/3 zobrębu 0005, Dąbrówka, nadano nazwę „ZŁOTA”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

3) W sprawie nadania nazwy drodze publicznej położonej w miejscowościach 
Guzowatka, Kolaków i Działy Czarnowskie, gmina Dąbrówka.

Drodze publicznej zaliczonej do kategorii dróg gminnych, położonej na pograniczu 
miejscowości Guzowatka, Kołaków i Działy Czarnowskie, gmina Dąbrówka, nadano nazwę 
„Łączności”. Po zebraniu ankiet mieszkańcy wybrali nazwę „ Łączności”.
Komisja pozytywnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały.

4) W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Karpin - S 8” dla 
obszaru położonego w miejscowości karpin przy drodze ekspresowej S8, gmina 
Dąbrówka.

Pani Patrycja Piotrowska poinformowała o zakończeniu procedury wyłożenia planu mpzp 
„Karpin - S8”. W ramach tej procedury dwukrotnie został wyłożony projekt planu do 
publicznego wglądu. Za pierwszym razem zostały złożone 3 uwagi. Dwie uwagi zostały 
uwzględnione. Uwaga, która nie została uwzględniona dotyczyła obszaru działek, które nie 
leżą na terenie sporządzonego planu. Poinformowała również, że każdą uwzględnioną uwagę 
radni muszą przegłosować na sesji rady.

Pan Sławomir Rosa zadał pytanie dotyczące nieuwzględnionej uwagi czego dotyczyła i jak 
brzmi?
Pani Patrycja odczytała uwagę z załącznika nr 2 str. 28 ww. projektu uchwały. 
Po drugim wyłożeniu odbyła się debata publiczna, na której nikt się nie stawił, żadna uwaga 
nie została zgłoszona.

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

5) W sprawie ustanowienia pomnika przyrody.
Projekt uchwały przedstawił Pan Sławomir Rosa. Ustanawia się pomnikiem przyrody drzewo 
z gatunku dąb szypułkowy (ąuercus robur), rosnące na terenie działki oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków nr 349 w miejscowości Sokołówek obręb geodezyjny 
nr 0022 Teodorów-Sokołówek, na terenie gruntu będącego własnością Skarbu Państwa, 
w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego, Lasy Państwowe, Nadleśnictwo 
Drewnica, w celu zachowania szczególnej wartości przyrodniczej i krajobrazowej. 
Komisja pozytywnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały.



Ad. 3 Rozpatrzenie podań.

Przewodniczący komisji odczytał podanie skierowane do komisji:
- w sprawie zmiany planu zagospodarowania działki w m. Kowalicha dz. nr 57/47. 
Komisja wnioskuje o przystąpienie do zmiany miejscowego palny zagospodarowania 
przestrzennego.
- w sprawie korekty planu w zakresie wyłączenia zmiany kwalifikacji projektowej drogi 
Ku.KGd-2 na drogę wewnętrzną, a w konsekwencji na zmianę parametrów technicznych 
docelowej drogi ( w szczególności redukcji szerokości z 10 m do 5,5 - 6 m).
Do długiej dyskusji z mieszkańcem w w. sprawie i przedstawieniu kilku wariantów komisja 
wnioskuje o przystąpienie do zmiany miejscowego palny zagospodarowania przestrzennego.

Ad. 4 Sprawy różne.
Głos zabrał Pan Marek Pasoń przedstawiając wniosek o zakup działki o pow. 6400 m2 
w cele sołectwa Małopole. Łączne nakłady finansowe 125 000,00zł, w tym limit na rok 2021- 
30 000,00zł, na rok 2022 -  95 000,00zł
Działka zostanie zakupiona z przeznaczeniem pod plac zabaw. Podjęto rozmowy oraz 
ustalenia dotyczące zakupu ww. działki.
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek zakupu działki w miejscowości Małopole.

Pan Krzysztof Kłęb zwrócił się z pytaniem oraz prośbą o sprawdzenie firmy, która powstała 
na granicy m. Chruściele -  Kłębów, która weszła w drogę? Teren firmy został ogrodzony, ale 
firma również weszła na teren drogi gminnej czy wystąpiła do urzędu o zgodę?
Odpowiedział Pan Radosław Korzeniewski, jeśli ktoś wchodzi w pas drogi gminnej, w tym 
przypadku tj. ogrodzenie to nie ma możliwości o wydaniu zgody lokalizacyjnej. Jeśli jest 
w pasie drogi gminnej taką przeszkodę trzeba usunąć.

W dalszej części posiedzenia Pan Andrzej Rosa poruszył temat realizacji przepustu u Państwa 
Mościckich.
Pan Andrzej Marcinkiewicz wnioskuje do Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Rady 
Gminy Dąbrówka o złożenie informacji do powiatu o wykoszenie poboczy w miejscowości 
Guzowatka.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Komisji -  Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych do 
dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Rosa Sławomir 
Marcinkiewicz And 
Krzysztof Kłębek...


